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STYREMØTE 3
Dato Kl. Lokasjon

01.03.2023 20.00-22.00 Google Meet
Referat ved Signaturdato

Maren Wathne Pettersen 03.03.2023
Deltakere

Styret: Andrika Hagfjäll-Lande, Kjell Erling Slettevold, Kenneth Rannekleiv, Berit Hagland, Maren
Wathne Pettersen, Steffan Christensen
Vara:
Fraværende
Styret: Espen Helland
Vara: Anne Gro Kalvenes
Kopi til
Styremedlemmer

Punkt Sak Ansvarlig
Sak 1 Godkjenne innkallelse, referat og protokoll

Innkallelse, saksliste, referat og protokoll er godkjent. Hjemmesiden blir
oppdatert.

Andrika

Sak 2 Økonomi
Oppfølging av innbetaling/utbetaling av utenlandske klubber fra NSSM-22.
2/11: Andrika holder på med det, satser på å ha det klart til
neste styremøte.
Ser ut til at vi totalt lander på en kostnad på 68000 for de utenlandske
klubbene.
Ferdigstilling av endt budsjett for NSSM -22.
Totalt for Nordsjø 2022 går vi i så godt som i 0.
Søke om spillemidler for Ipad tilhørende stup kjøpt i 2022.
1/3: Søknadsfrist i slutten av mars.

Berit
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Punkt Sak Ansvarlig
Sak 3 Administrative oppgaver

Begynnerkurs i slutten av mars. Ser etter dato på viderekommende kurs.
Bra med kurs. Vi snakket om å legge opp årskalender med kurs. Steffan vil
ta kontakt med NSF for å evnt låne kursholdere fra andre kurs, eks
babykurs.
Kretsting: Alt er bestilt ift lokale/bevertning. Invitasjon sendt ut. Gjert Smith
spurt om å delta ift anlegg, han tror han kan delta.
Stephan tar ansvar for å registrere saker som meldes inn, samt teller opp
antall som meldes på pr klubb.
Deadline for årsrapport: 15.mars. Alt må være ferdig til da. Andrika kaller
inn til møte der vi i fellesskap gjennomgår årsrapporten. Alle prøver å få inn
kandidater til valgkomiteen.
Styret må gå gjennom kriteriene for stipend, evt justere disse og deretter
sende ut til klubbene.

Sak 4 Svømming
Ting går ganske greit. Den «daglige driften» går som den skal og
terminlisten går sin gang. Det registreres at det er veldig lite engasjement i
klubbene når vi sender ut mailer/forespørsler eller inviterer til møter. Hva
kan vi gjøre for å få opp engasjementet? Kan vi prøve å nå trenere i stedet
for styreleder/daglig leder, eller begge deler? Er tiden på året medvirkende?
Krevende å initiere nye aktiviteter når det er så lite tilbakemelding fra
medlemsklubbene.
Stup
1/3: Stevner går sin gang. For øvrig tilsvarende fra stup, savner
engasjement i klubbene ift det RSK jobber med.

SoMe:
1/3: Vil få lagt ut diverse på hjemmesiden i løpet av helgen.
Chatgruppe etablert ut fra gammel FB side. Uvisst hvilket formål gruppen
ble opprettet på bakgrunn av. Sies ikke noe om dette i chaten. Kjell Erling
tar kontakt med vedkommende som opprettet chaten/eier den gamle
nettsiden for å be om at fb-siden avvikles ettersom vi har etablert en ny
som nåværende styre administrerer.

Postadresse Kontoradresse Telefon

Telefaks

Foretaksregisteret



Ref.: Styremøte 2022-02-08 Side 3 av 3

Punkt Sak Ansvarlig
Sak 5 Eventuelt

Andrika informerer om en uformell mail fra Finn i SSK, de ønsker i
samarbeid med Bergen SC og/eller krets invitere kjent trener fra Canada
for kompetanseoverføring, Ben Titley er tidligere landslagstrener i Canada
og nå trener for en stor svømmeklubb i Spania, stor suksess med
kvinnelige utøvere.
Kommer tilbake med mer informasjon alt etter som at prosjektet
videreutvikler seg, Andrika har sendt et uformelt svar til Finn om at kretsen
stiller seg positiv til all videreutvikling av kretsen sine trenere.
1/3: Støttes. Foreslås at RSK betaler 10 000 mindre enn Hordaland
svømmekrets ettersom vi vil ha en god del reisekost.
Det er ønske om å ha sekker til dommerne på idrettens Hus
Spørsmål om grand prix:
Fra Stavanger Svømmeklubb har det kommet et forslag om å arrangere
grand prix. Det er tenkt å være noen øvelser på noen stevner som gir en
bestemannspremie i løpet av et år.
For at klubber skal bli motivert til å være med på mange stevner i kretsen
og for å få en løsning at det ikke alltid er de på toppen som få alle
premiene. Gavekort eller lignende som premie.
1/3: Vi avventer til vi hører mer fra klubbene rundt dette. Er det noe som
ønskes, og som vil bli fulgt opp? Sjekk på tinget.

Postadresse Kontoradresse Telefon

Telefaks

Foretaksregisteret


